
  
  
Verslag en afspraken van de vergadering 13 februari 2024. 
 

Aanwezig : Jelle Nutma, voorzitter; Corrie Kool sec.; Jappie Borger, verslag; Auke van der Kooi;   
Alexander Hendriks; Rienk Bouma ; Hilbrand de Jong. 
Cor de Val, Linda Tjoelker en Marije Olthof; beleidsmedewerkers gemeente 
Afwezig; Johan Kootstra, Karla van Leersum en Martin Schaper 
 
 

1. De voorzitter opent de vergadering rond 19.00 uur. 
 

2. De agenda wordt vastgesteld.  
 
3. Ingekomen stukken/mededelingen. 

-Extra attentie even voor de sociale kaart. Zodra de website in de lucht is komen onze 
gegevens hier ook op. Cor de Val zal zorgen dat er vanuit communicatie een demo 
naar ons toe komt. 
-Verder de Friese urgentie verordening m.b.t. de woning toewijzing. We bespreken 
deze in het DB.  
 

4. Het verslag van 9 januari 2024 wordt onveranderd vastgesteld 
 

5. Dementie 
Linda Tjoelker, beleidsmedewerkster van de gemeente 
Achtkarspelen/Tytsjerksteradiel vertelt aan de hand van een power point presentatie 
over dementie en om te komen tot een “dementievriendelijke gemeente”. Dit gebeurt 
in samenwerking met de Alzheimer stichting. 
In Achtkarspelen zijn er nu een 440 mensen met dementie. De verwachting is dat dit 
er in 2040 rond de 790 zullen zijn. Ieder jaar komen er 80 personen bij die dementie 
hebben. Daarnaast overlijden er ieder jaar 60 aan dementie. Dit zijn best heftige 
cijfers. Wat de gemeente in dit project zoal onderneemt zijn bijv. trainingen voor  
gemeentemedewerkers, werkgroepen samenstellen waarin alle verschillende 
disciplines die met dementie te maken hebben of krijgen  vertegenwoordigd zijn. 
Tevens de bekendheid rondom het thema dementievriendelijke gemeente vergroten.  
Een goed initiatief van onze gemeente om dementievriendelijke gemeente te worden, 
waar wij als Adviesraad ook zeker achter staan.  
 
 

 



6. De Fixbus 
Marije Olthof vertelt in het kort over het initiatief van de gemeente  om vanaf de 
zomervakantie te gaan starten met “De Fixbus”.  Een initiatief vanuit de gemeente, om  
samen met de SWA  zo is de bedoeling, deze bus te laten rijden.  
De bedoeling is dat woningbezitters een afspraak kunnen maken met een klusser. Dit 
zal telefonisch maar ook digitaal mogelijk zijn. Het gaat hierbij om relatief eenvoudige 
duurzame klussen. Denk aan radiatorfolie plaatsen, het aanbrengen van tochtstrippen. 
Ook het aanbrengen van ledlampen is een mogelijkheid. In principe zullen deze 
klussen uitgevoerd worden door mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt.  
Richtlijn om gebruik te kunnen maken van “De Fixbus” wordt naar alle 
waarschijnlijkheid de WOZ waarde van een woning.  
Aangezien het project nog een beetje in de kinderschoenen staat is het nog even 
afwachten hoe dit project gaat verlopen.  
Het is een initiatief welke zeker een goede kans van slagen heeft. 
Voor dit project is een behoorlijk budget beschikbaar van 1.2 mln. Hieronder valt 
echter ook de “witgoed wissel”  Deze start 4 maart.  
 
 

7. Communicatie en website.  
De grafische uitwerking die Hielke Jan heeft gepresenteerd zag er goed uit. 
Het beloofd een website te worden die het bezoeken zeker de moeite waard zal zijn 
als deze in de lucht is. Hielke Jan gaat hiermee verder. 
Naar de teksten zullen we goed gaan kijken zodat deze ook voor laaggeletterden te 
lezen zullen zijn. Eventueel wil Alexander zich hier wel over buigen. 
Jelle wil de nieuwe website tijdens de informatie carrousel gaan presenteren aan de 
raad en college. Cor de Val zal dit aanmelden bij de Griffier. 

 
 

8. Rondvraag. 
Er zijn verder geen vragen. 
 
 
De volgende bijeenkomst van de Adviesraad is dinsdagavond 12 maart. 

 
 
 
Afspraken: 
 

  -2 keer per jaar bijpraten met teamleiders gebiedsteams Participatie/WMO. 
  -Afspraak maken met medewerker van “Het Stationnetje” 

-Cor de Val zal  de aanmelding verzorgen voor de Informatiecarrousel van 
donderdag 11 april (presentatie nieuwe website)  
-Cor de Val zal zorgen dat er een demo van de Sociale kaart naar ons toe komt. 

 
 
 


